

English Version

Policy Name:	International Cooperation Policy to Support Students from Low-
	Income Countries

Policy Information:

1 oney inioimacioni	
Code:	PS_06_SDG01_6
Issue date:	
Revision, Date:	
Evaluation Frequency:	Yearly
Level of Confidentiality:	Public
Pages:	2
Policy Approved Date:	
Decision of the Deans Council:	

Responsibilities and implementation:

Follow-up, review	and	Strategies and Policies Committee, Sustainability and	
development:		Ranking Office	
Accreditation:		Human Resources and Institutional Development Unit	
Application (scope):		Deanships, academic colleges, scientific and	
, <u>,</u>		administrative centers, administrative units and	
		departments.	

Policy Statement:

The university is committed to supporting international students from low-income countries through scholarships and collaboration programs with international and local institutions, aimed at facilitating access to higher education and enhancing their impact within their communities.

Policy objectives (desired outcomes):

1.	Increase access to higher education for students from low-income countries through
	comprehensive scholarships.
2.	Strengthen collaboration with international and local institutions to support students
	and achieve sustainable development goals.
3.	Enable students from developing countries to access higher education and contribute
	to the development of their communities.

Related procedures:

1.	Scholarship Allocation Procedure for International Students from Low-Income
	Countries
2.	Collaboration Procedure with International and Local Institutions for Low-Income
	Student Support

Kev Performance Indicators (KPIs):

- J	
1.	Number of International Students from Low-Income Countries Receiving
	Scholarships
2.	Number of International and Local Institutions Partnered with for Low-Income
	Student Support

Recommendations of the last review:

	Expand cooperation with more institutions to support a larger number of			
	international students from low-income countries.			
2.	Allocate additional resources to support educational programs for international			



3. Regularly evaluate the effectiveness of cooperation programs to ensure they meet sustainability and inclusive education goals.

النسخة العربية

سياسة التعاون الدولي لدعم الطلاب من الدول ذات الدخل المنخفض	اسم السياسة
---	-------------

المعلومات العامة:

PS_06_SDG01_6	الرمز :
	تاريخ الإصدار:
	رقم المراجعة، وتاريخها:
سنوياً	التقييم الدوري:
عام	مستوى السرية:
2	عدد الصفحات:
	تاريخ اعتماد السياسة:
	قرار مجلس العمداء:

المسؤوليات والتطبيق:

المتابعة والمراجعة والتطوير:	لجنة الاستراتيجيات والسياسات، ومكتب الاستدامة والتصنيفات
الاعتماد:	وحدة الموارد البشرية والتطوير المؤسسي
التطبيق (النطاق):	العمادات، والكليات الأكاديمية، والمراكز العلمية والإدارية، والوحدات والدوائر الإدارية.

نص السياسة:

تلتزم الجامعة بدعم الطلبة الدوليين من الدول ذات الدخل المنخفض من خلال توفير منح دراسية وبرامج تعاون مع المؤسسات الدولية والمحلية، بهدف تسهيل وصولهم للتعليم العالي وتعزيز تأثيرهم في مجتمعاتهم.

أهداف السياسة (النتائج المرجوة):

زيادة فرص التعليم العالي للطلبة من الدول ذات الدخل المنخفض من خلال منح دراسية شاملة.	٠.١
تعزيز التعاون مع المؤسسات الدولية والمحلية لدعم الطلبة وتحقيق أهداف التنمية المستدامة.	۲.
تمكين الطلبة من الدول النامية من الوصول إلى التعليم العالي والمساهمة في تطوير مجتمعاتهم.	.۳

الإجراءات المرتبطة:

جراء المنح الدراسية للطلاب الدوليين من الدول ذات الدخل المنخفض	٠.١
جراء التعاون مع المؤسسات الدولية والمحلية لدعم الطلاب الفقراء	۲.

مؤشرات الأداء:

عدد الطلاب الدوليين من الدول ذات الدخل المنخفض الذين حصلوا على منح	١.
عدد المؤمسات الدولية والمحلية التي تم التعاون معها لدعم الطلاب الفقراء	۲.

■ توصيات آخر مراجعة:

توسيع نطاق التعاون مع مزيد من المؤسسات لدعم أكبر عدد ممكن من الطلبة الدوليين من الدول ذات الدخل	۱.
المنخفض.	
تخصيص موارد إضافية لدعم البرامج التعليمية للطلبة الدوليين.	۲.
تقييم فعالية برامج التعاون بشكل دوري لضمان تحقيق أهداف الاستدامة والتعليم الشامل.	۳.